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PROTOKÓŁ NR LV/23 

LV sesji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 

z 17 lipca 2023 r. 

 

LV sesja Sejmiku Województwa Wielkopolskiego VI kadencji odbyła się 

17 lipca 2023 r. o godz. 12:00 w siedzibie Samorządu Województwa Wielkopolskiego, 

al.  Niepodległości 34 w Poznaniu. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. Stwierdzenie quorum. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marek Gola otworzył LV Sesję 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego.  

Wiceprzewodniczący przywitał uczestników Sesji i dokonał sprawdzenia obecności Radnych 

Województwa Wielkopolskiego – w Sesji udział wzięło 34 Radnych Województwa Wielkopolskiego. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marek Gola poprosił 

o dokonanie zmian w  porządku obrad: 

 poszerzenie porządku obrad o pkt 33a Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

komisji stałych Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 

za: 30, 

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0, 

 poszerzenie porządku obrad o pkt 33b Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących 

i wiceprzewodniczących komisji stałych Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 

za: 30, 

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0, 
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 Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego zwrócił także uwagę, że do 

druku nr 1, 2 oraz 5 dodane są wersje drugie tj. autopoprawki. 

 

PORZĄDEK OBRAD 
LV SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA WIELKOPOLSKIEGO 
17 lipca 2023 r. godz. 1200 

1. Otwarcie posiedzenia. Stwierdzenie quorum.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór sekretarzy obrad. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/949/22 Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie: uchwały budżetowej Województwa 
Wielkopolskiego na 2023 rok Z AUTOPOORAWKĄ. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XLVIII/948/22 Sejmiku  Województwa 
Wielkopolskiego  z  dnia  19  grudnia  2022  r.  w  sprawie:  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  
Województwa Wielkopolskiego na 2023 rok i lata następne Z AUTOPOORAWKĄ. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 
finansowego Województwa Wielkopolskiego za 2023 i 2024 rok. 

7. Informacja o sytuacji spółek prawa handlowego z udziałem Województwa Wielkopolskiego 
w 2022 roku. 

8. Podjęcie w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na prowadzenie Lokalnych 
Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w Kaliszu, Koninie i Pile w latach 2023-2025 
Z AUTOPOORAWKĄ. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadania własnego Województwa Wielkopolskiego 
Gminie Dopiewo.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej przez 
Województwo Wielkopolskie dla Gminy Jarocin.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej  jednostkom samorządu terytorialnego oraz zawarcia w tej sprawie umów 
pomiędzy Województwem Wielkopolskim a jednostkami samorządu terytorialnego w ramach 
programu retencjonowania i wykorzystywania wód opadowych z dachów obiektów użyteczności 
publicznej na terenie województwa wielkopolskiego w celu nawadniania terenów zielonych pn. 
„Deszczówka”. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na realizację przedsięwzięć w ramach 
IV edycji konkursu „Wielkopolskie Jadłodzielnie”.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Wielkopolskiemu Muzeum Niepodległości.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Województwa Wielkopolskiego do Europejskiej Sieci 
Regionów Podmiejskich PURPLE Międzynarodowej Organizacji Non Profit. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg 
krajowych i pozbawienia dróg kategorii dróg krajowych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: zaliczenia do kategorii drogi wojewódzkiej drogi bez kategorii od 
skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 264 (ul. Jana Pawła II) z ul. Wiatraczną w Kleczewie do 
skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 263 w Sławoszewku na terenie powiatu konińskiego 
w mieście i gminie Kleczew.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Województwo Wielkopolskie 
jednostkom samorządu terytorialnego na realizację zadań w zakresie kultury w 2023 roku 
w ramach programu „Kultura w drodze”.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zadania remontowe i inwestycyjne 
realizowane w roku 2023 w ramach programu "Kulisy kultury".   

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 
Wielkopolskim Centrum Onkologii im. Marii Skłodowskiej - Curie w Poznaniu. 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Wielkopolskiemu Centrum 
Pulmonologii i Torakochirurgii im. Eugenii i Janusza Zeylandów. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 
Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym im. Ludwika Perzyny w Kaliszu. 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 
Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym w Śremie.  

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy 
Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Poznaniu. 

24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/1003/23 Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 
z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego w 2023 roku. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego w 2023 roku. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zadania inwestycyjne z zakresu 
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infrastruktury sportowej, realizowane w roku 2023 w ramach szóstej edycji Programu "Szatnia 
na Medal" (Dział 926 „Kultura Fizyczna”).  

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zadania remontowe z zakresu 
infrastruktury sportowej, realizowane w roku 2023 w ramach szóstej edycji Programu "Szatnia 
na Medal" (Dział 926 „Kultura Fizyczna”).  

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej dla jednostek samorządu terytorialnego na zadania inwestycyjne z zakresu 
infrastruktury sportowej, realizowane w 2023 roku w ramach Programu Lekkoatletycznego (dział 
926 "Kultura Fizyczna").  

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego (dział 630 "Turystyka). 

30. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości stypendiów sportowych.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo Wielkopolskie 
pomocy finansowej na zadanie w zakresie bezpieczeństwa publicznego Gminie Kościan.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością petycji dotyczącej 
natychmiastowego zakazu przetwarzania i wprowadzania do obrotu już zmagazynowanego 
ukraińskiego zboża, kukurydzy, mąki i innych produktów. /druk nr i/ 

33. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością petycji  w sprawie działalności 
Domu Bogomyślnego w Baranowie pw. Św. Jakuba. 

33 A. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego. 

33 B. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji 

stałych Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

34. Informacja o realizacji Kontraktu Terytorialnego w 2022 roku.  

35. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Województwa Wielkopolskiego w okresie 
pomiędzy sesjami Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

36. Interpelacje i zapytania radnych. 

37. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad. 3. Wybór sekretarzy obrad. 

Sekretarzami obrad zostali wybrani przy głosach:  
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za: 29,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 1.  

Radni: Przemysław Ajchler oraz Łukasz Grabowski. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/949/22 Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie: uchwały budżetowej Województwa 

Wielkopolskiego na 2023 rok Z AUTOPOPRAWKĄ. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Wiceprzewodniczący Marek Gola poinformował, iż 4 lipca 2023 roku ogłoszony został tekst 

jednolity ustawy o finansach publicznych. W związku z tym uchwały, dla których podstawą prawną 

jest ustawa o finansach publicznych powinny mieć zapis: t.j. Dz. U. z 2023 roku poz. 1270.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 20,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 10.  

Uchwała nr LV/1111/23 stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XLVIII/948/22 Sejmiku  Województwa 

Wielkopolskiego  z  dnia  19  grudnia  2022  r.  w  sprawie:  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  

Województwa Wielkopolskiego na 2023 rok i lata następne Z AUTOPOPRAWKĄ. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 
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za: 20,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 10.  

Uchwała nr LV/1112/23 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 

finansowego Województwa Wielkopolskiego za 2023 i 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radny Zbigniew Czerwiński nie był obecny na posiedzeniu Komisji Budżetowej, natomiast 

z informacji, które otrzymał, kwota za badanie przekroczy w ciągu dwóch lat 60 tys. zł. Powinno się 

przeprowadzić postępowanie zgodnie z zarządzeniem numer 9/2021 Marszałka Województwa 

Wielkopolskiego. Mówca poprosił, aby Zarząd się do tego ustosunkował. 

Skarbnik Województwa Wielkopolskiego Pani Elżbieta Kuzdro-Lubińska poinformowała, że 

zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych, umowy dotyczące spraw sądowych oraz związanych 

z instrumentami finansowymi obowiązuje kwota do 120 tys. zł. Zostało to sprawdzone z Biurem 

Zamówień Publicznych. Ustawa o rachunkowości art. 66 pkt. 5. mówi, że w momencie kiedy 

podejmuje się decyzję o zawarciu umowy na badanie sprawozdania finansowego z firmą audytorską, 

istnieje możliwość przedłużenia na kolejne, co najmniej dwuletnie okresy. Pod względem zasadności 

złożenia oferty przez tę firmę Biuro Zamówień Publicznych stwierdziło, że w tym momencie ogranicza 

nas kwota 120 tys. zł. Cała wartość umowy na dwa lata bez możliwości zmiany dotyczącej ceny wynosi 

netto za 2023 rok 31,5 tys. zł i za 2024 rok również 31,5 tys. zł. 

Radny Zbigniew Czerwiński podziękował za wypowiedź. Zwrócił jednak uwagę, że Marszałek 

Województwa Wielkopolskiego wydał zarządzenie porządkujące. Radny pytał czy omawiany projekt 

jest zgodny z naszym wewnętrznym regulaminem. Mówca nie znajduje zapisu mówiącego o tym, że 

wybór biegłego rewidenta nie podlega tym regulacjom. 

Pani Skarbnik Elżbieta Kuzdro-Lubińska odpowiedziała, że było to konsultowane 

z Dyrektorem Biura Zamówień Publicznych Marcinem Kozubowiczem. Sprawy dotyczące finansów 

mieszczą się do kwoty 120 tys. zł. 
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Radny Zbigniew Czerwiński przypomniał, że ostatnio powołano osobę na nieistniejące  

stanowisko wicedyrektora ODN-u. Dlatego mówca pyta, czy omawiana teraz uchwała jest zgodna 

z przytoczonym wcześniej zarządzeniem.  

Dyrektor Biura Oprawnego Pani Małgorzata Ratajczak zaznaczyła, że podana kwota jest niższa 

od tej, od której liczymy obowiązek stosowania ustawy o zamówieniach publicznych. Zaznaczyła też, 

że uchwała jest parafowana przez radcę prawnego, dlatego domniemywać należy, iż ten wątek także 

został sprawdzony. Rozumie też wątpliwości Radnego. Pani Dyrektor potrzebowałaby trochę czasu, 

aby to dokładnie sprawdzić. Zaznaczyła, że jest to inna kwestia niż w przypadku ODN. To była 

propozycja dyrektora ODN-u  i to on najlepiej powinien wiedzieć, czy dane stanowisko istnieje. 

Wicemarszałek Krzysztof Grabowski zaznaczył, że projekt został zaakceptowany przez Zarząd 

Województwa. Ma także akceptację Biura Prawnego. Zaproponował przyjęcie uchwały. 

Radny Adam Bogrycewicz zaznaczył, że wyjaśnienia, które się pojawiły nie do końca 

rozstrzygają wątpliwości podniesione przez radnego Zbigniewa Czerwińskiego. Zaproponował i złożył 

wniosek formalny, aby przesunąć ten punkt na koniec porządku obrad sesji, żeby Biuro Prawne mogło 

się ustosunkować do omawianego projektu. Radny dodał też, że w urzędzie obowiązują Zarządzenia 

Marszałka dotyczące odpowiedniego zachowania urzędników, a jak stwierdził mówca część z nich 

rażąco odchodzi od standardów znajdujących się w zarządzeniu. 

Wicemarszałek Krzysztof Grabowski poprosił, aby nie mówić o kulturze zachowania, 

ponieważ na ostatnim posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi niektórym Radnym Prawa 

i Sprawiedliwości daleko było do właściwych zachowań. Jednocześnie złożył wniosek przeciwny do 

tego zgłoszonego przez Radnego Adama Bogrycewicza. 

Radny Adam Bogrycewicz zaznaczył, że jego wniosek nie opóźnia żadnej procedury poza 

przyjęciem uchwały trochę później. Uzyskane informacje pozwolą zadecydować Radnym jak należy 

zagłosować nad proponowana uchwałą. Na koniec zaznaczył, że według regulaminu wnioski poddaje 

się pod głosowanie bez zbędnej zwłoki, a zdaniem mówcy była pewna zwłoka, ponieważ jeszcze 

kontynuowano dyskusję. 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnego Adama Bogrycewicza: 

za: 11,  

przeciw: 20,  
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wstrzymujących: 1.  

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. 

 

Radny Jan Grzesiek chciał zabrać głos przed głosowaniem. Poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Na wszelkie pytania wyjaśnienia 

były udzielane w trakcie komisji.  

Radny Witosław Gibasiewicz zauważył, że wątek poruszony na dzisiejszej Sesji nie był 

omawiany na komisji. Radny sam pytał o wiele kwestii i miał pewne wątpliwości, dlatego wstrzymał 

się od głosu. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 22,  

przeciw: 11,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1113/23 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 7. Informacja o sytuacji spółek prawa handlowego z udziałem Województwa Wielkopolskiego 

w 2022 roku. 

Radny Zbigniew Czerwiński zaznaczył, że tą sprawą zajmowała się Komisja Rewizyjna. Mówca 

zwrócił uwagę na pewną nieprzejrzystość sprawozdania Wielkopolskiego Funduszu Rozwoju. Z jednej 

strony jest tam rachunek zysków i strat dotyczący samej spółki WFR. Z drugiej strony w bilansie te 

środki są wykazane. Zdziwienie wzbudził fakt, iż posiadając kilkaset milionów złotych, spółka 

osiągnęła tylko 62 tys. zł zysku. Mówca zapytał w jaki sposób i gdzie są księgowane przychody ze 

środków, które są zarządzane przez Wielkopolski Fundusz Rozwoju. Spółka ta w imieniu 

Województwa Wielkopolskiego zarządza tymi środkami, pobierając stosowne wynagrodzenie. Są to 

znaczne środki, stąd pytanie, gdzie znaleźć informacje dotyczące zarządzania funduszem w tym 

zakresie.  

Pani Skarbnik Elżbieta Kuzdro-Lubińska odpowiedziała, że zgodnie z przepisami odsetki ze 

środków, które są na rachunku firmy są w przychodach finansowych w rachunku zysków i strat. 
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Radny Zbigniew Czerwiński powiedział, że podobno w Wielkopolskim Fundusz Rozwoju 

przychodem jest ok. 1 procent od zarządzanych środków. Podobno środki lokowane trafiają do 

budżetu województwa wielkopolskiego. Radny zapytał, czy Pani Skarbnik coś o tym wie. Jeżeli na 

bilansie w ciągu roku mamy ponad 200 mln zł środków inwestycji krótkoterminowych to w roku 2022 

powinno to przynieść przynajmniej 13 mln zł. Tej kwoty radny nie widzi. Przychody Funduszu to 7 mln 

zł. Jest to wynagrodzenie z tytułu zarządzania funduszem. Mówca dopytuje co się dzieje ze środkami, 

które powinny być lokowane i gdzie one trafiają.  

Pani Skarbnik Elżbieta Kuzdro-Lubińska poinformowała, że odsetki są z własnych środków na 

rachunku bankowym. Ponadto ze środków, które dotyczą funduszy unijnych. Mówczyni podejrzewa, 

że naliczane są odsetki od przychodu, który ma spółka, czyli 7 mln zł. Cała reszta przychodów 

związanych z instrumentami finansowymi może być w udzielanych pożyczkach, poręczeniach itd. 

Spółka ma odsetki tylko od tej części, które są jej przychodami.  

Radni przyjęli Informację o sytuacji spółek prawa handlowego z udziałem Województwa 

Wielkopolskiego w 2022 roku do wiadomości. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na 

prowadzenie Lokalnych Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w Kaliszu, Koninie i Pile 

w latach 2023-2025 z autopoprawką.  

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Przedstawił także autopoprawki.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 33,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1114/23 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadania własnego Województwa Wielkopolskiego 

Gminie Dopiewo. 
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Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 33,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1115/23 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej przez 

Województwo Wielkopolskie dla Gminy Jarocin. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radny Witosław Gibasiewicz cieszy się, że samorząd województwa dokłada cegiełkę do 

elementu budownictwa mieszkaniowego, której wzorcowym przykładem jest gmina Jarocin. 

W ostatnich latach wybudowała ponad 500 mieszkań komunalnych. Gdyby inne samorządy działały 

równie intensywnie w tej kwestii to nie byłoby żadnych problemów z zasobami mieszkaniowymi.  

Członek Zarządu Paulina Stochniałek sprostowała, że jest to azymut samodzielność, czyli 

rozwiązanie mieszkalnictwa wspomaganego dla osób w spektrum autyzmu i jest to projekt 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej. Pilotaż był w Koninie. Teraz staramy się to rozprzestrzeniać 

na terenie całego województwa. Chodzi o to by osoby w autyzmie mogły ćwiczyć samodzielne 

mieszkanie.  

Radny Witosław Gibasiewicz podkreślił, że ma świadomość jaka jest treść uchwały. Samorząd 

województwa nie uczestniczy bezpośrednio w tematach budowy mieszkań komunalnych, a jest to 

potrzeba na poziomie nie tylko gminy Jarocin, ale także gmin z terenu całej Polski. Natomiast w taki 

pośredni sposób wspiera idee zasobów komunalnych, w tym wypadku adresowanego do bardzo 

wąskiego kręgu osób.  Radny chciał zaznaczyć przy tej okazji, że warto promować w skali Wielkopolski 

te przykłady pozytywne, a takim jest Jarocin. 
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Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 33,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1116/23 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej  jednostkom samorządu terytorialnego oraz zawarcia w tej 

sprawie umów pomiędzy Województwem Wielkopolskim a jednostkami samorządu terytorialnego 

w ramach programu retencjonowania i wykorzystywania wód opadowych z dachów obiektów 

użyteczności publicznej na terenie województwa wielkopolskiego w celu nawadniania terenów 

zielonych pn. „Deszczówka”. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 33,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1117/23 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na realizację 

przedsięwzięć w ramach IV edycji konkursu „Wielkopolskie Jadłodzielnie”. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  
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przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1118/23 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Wielkopolskiemu Muzeum Niepodległości. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 33,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1119/23 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Województwa Wielkopolskiego do Europejskiej 

Sieci Regionów Podmiejskich PURPLE Międzynarodowej Organizacji Non Profit. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radny Adam Bogrycewicz zaznaczył, że na obu komisjach, na których omawiano projekt 

uchwały nie został on jednomyślnie zaopiniowany. Podczas komisji wskazywano, że Zarząd 

Województwa Wielkopolskiego ma wątpliwości co do korzyści merytorycznych związanych 

z udziałem naszego samorządu w tej organizacji. Jesteśmy w niej od 11 lat. Skoro pojawiają się takie 

wątpliwości i ma zostać przeprowadzona analiza to szkoda, że nie przeprowadzono jej wcześniej. 

Ponadto udział w tej organizacji obciąża budżet. Mówca poinformował, że w związku z tymi 

wątpliwościami Klub Prawa i Sprawiedliwości nie poprze projektu uchwały. 

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka wyjaśniła, że we wrześniu Komisja Planowania 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej otrzyma informację rozszerzającą wiedzę na temat 

korzyści z bycia członkiem Europejskiej Sieci Regionów Podmiejskich PURPLE. Gdyby podjęto decyzję 
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o wyjściu, to należałoby przygotować stosowną uchwałę i od 1 stycznia 2024 roku przestalibyśmy być 

członkiem.  

Radny Krzysztof Sobczak złożył wniosek formalny o ponowne przekazanie projektu uchwały 

do komisji. 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnego Krzysztofa Sobczaka: 

za: 11,  

przeciw: 20,  

wstrzymujących: 2.  

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. 

 

Wicemarszałek Krzysztof Grabowski zauważył, że na chwilę obecną mamy projekt uchwały 

zaakceptowany przez Zarząd oraz poszczególne komisje i nie ma potrzeby ponownie przesyłać tego 

do komisji. Mówca rozumie, że jest to temat do dyskusji i stanowisko zawsze można zmienić jeżeli 

pojawią się stosowne przesłanki.  

Radny Adam Bogrycewicz zauważył, że Wicemarszałek już drugi raz przywołuje kwestię 

akceptacji projektu uchwały przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego. Stwierdził, że skoro Zarząd 

przedkłada projekty uchwał Sejmikowi to musi je pozytywnie zaopiniować. Należy skończyć z tym, 

że Sejmik jest tylko formalnym przyklepywaczem  tego, co Zarząd zaproponuje. Wicemarszałek 

stwierdził, że nie ma wątpliwości co do tej uchwały, natomiast mówca twierdzi, że są. Sami urzędnicy 

je wskazali. Dobrze, że ta sprawa się pojawiła. Jeżeli pojawiają się wątpliwości, czy województwo ma 

korzyści z obecności w omawianej organizacji to wskazuje, że korzyści nie są jednoznaczne 

i oczywiste. Jeżeli teraz pojawił się temat zmiany statutu tej organizacji to wyprzedzająco powinniśmy 

być przygotowani do debaty i stanowiska odnośnie przyszłości w tej organizacji. 

Wicemarszałek Krzysztof Grabowski nie odbiera uprawnień Sejmikowi. Zwrócił tylko uwagę, 

że Zarząd przedkłada projekty. Ten omawiany został pozytywnie zaopiniowany przez poszczególne 

komisje. Wątpliwości mogą być rozpatrywane. Natomiast co do treści wypowiadanych przez 

poszczególnych urzędników mówca nie chciał się wypowiadać, ponieważ nie uczestniczył w tych 

komisjach i ich nie słyszał. Podkreślił, że nie ma wątpliwości na tym etapie. Proces legislacyjny może 

być kontynuowany i w przyszłości można wrócić do tego tematu, o czym mówiła Przewodnicząca 

Mirosława Rutkowska-Krupka.  
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Radny Krzysztof Sobczak zapytał Wicemarszałka jakie korzyści osiągnął Samorząd 

Województwa z 11-letniej przynależności do tej organizacji. 

W imieniu Wicemarszałka głos zabrała pani Zastępca Dyrektora Wielkopolskiego Biura 

Planowania Przestrzennego Pani Grażyna Łyczkowska. Wyjaśniła, że aktualna zmiana wynika tylko 

i wyłącznie ze zmiany kodeksu spółek i stowarzyszeń Królestwa Belgii. Zaznaczyła, że do uczestnictwa 

w sieci podchodzimy krytycznie oceniając korzyści oraz to czego nie udało się osiągnąć. Wartością 

dodaną są wzorce do dokonywania nowych analiz merytorycznych i dokumentów. Następnie 

wymieniła kilka przykładów, które zostały zrealizowane. Sieć PURPLE skutecznie wpływa na opinię 

Europejskiego Komitetu Regionów. Otrzymywaliśmy także cenne opinie, które następnie były 

omawiane na poszczególnych Komisjach Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Szczegółowa 

informacja na ten temat zostanie przedstawiona radnym we wrześniu. 

 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 22,  

przeciw: 1,  

wstrzymujących: 10.  

Uchwała nr LV/1120/23 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg 

krajowych i pozbawienia dróg kategorii dróg krajowych. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 31,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1121/23 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie: zaliczenia do kategorii drogi wojewódzkiej drogi bez kategorii 

od skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 264 (ul. Jana Pawła II) z ul. Wiatraczną w Kleczewie do 

skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 263 w Sławoszewku na terenie powiatu konińskiego 

w mieście i gminie Kleczew. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 31,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 1.  

Uchwała nr LV/1122/23 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Województwo 

Wielkopolskie jednostkom samorządu terytorialnego na realizację zadań w zakresie kultury w 2023 

roku w ramach programu „Kultura w drodze”. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1123/23 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zadania remontowe 

i inwestycyjne realizowane w roku 2023 w ramach programu "Kulisy kultury". 



17 
 
 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1124/23 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej 

przy Wielkopolskim Centrum Onkologii im. Marii Skłodowskiej - Curie w Poznaniu. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1125/23 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Wielkopolskiemu 

Centrum Pulmonologii i Torakochirurgii im. Eugenii i Janusza Zeylandów. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  
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Uchwała nr LV/1126/23 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej 

przy Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym im. Ludwika Perzyny w Kaliszu. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1127/23 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej 

przy Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym w Śremie. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 31,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 1.  

Uchwała nr LV/1127/23 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej działającej 

przy Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Poznaniu.  

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1128/23 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/1003/23 Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom 

samorządu terytorialnego w 2023 roku. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1129/23 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom samorządu 

terytorialnego w 2023 roku. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1130/23 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Ad. 26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zadania inwestycyjne 

z zakresu infrastruktury sportowej, realizowane w roku 2023 w ramach szóstej edycji Programu 

"Szatnia na Medal" (Dział 926 „Kultura Fizyczna”). 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1131/23 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zadania remontowe 

z zakresu infrastruktury sportowej, realizowane w roku 2023 w ramach szóstej edycji Programu 

"Szatnia na Medal" (Dział 926 „Kultura Fizyczna”).  

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1132/23 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej dla jednostek samorządu terytorialnego na zadania 
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inwestycyjne z zakresu infrastruktury sportowej, realizowane w 2023 roku w ramach Programu 

Lekkoatletycznego (dział 926 "Kultura Fizyczna"). 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1134/23 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego (dział 630 "Turystyka"). 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 28,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1135/23 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 30. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 
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za: 31,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1136/23 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Województwo 

Wielkopolskie pomocy finansowej na zadanie w zakresie bezpieczeństwa publicznego Gminie 

Kościan. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projektu uchwały załączone są stosowne opinie 

Komisji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 31,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1137/23 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 32. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością petycji dotyczącej 

natychmiastowego zakazu przetwarzania i wprowadzania do obrotu już zmagazynowanego 

ukraińskiego zboża, kukurydzy, mąki i innych produktów. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projekt uchwały w sprawie przekazanie petycji 

zgodnie z właściwością został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Poprosił o uzupełnienie uzasadnienia o przedostatni akapit w brzmieniu: Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji na posiedzeniu w dniu 17 lipca 2023 r. zaopiniowała pozytywnie przedmiotowy projekt 

uchwały o przekazaniu petycji zgodnie z właściwością.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  
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wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1138/23 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 33. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością petycji  w sprawie 

działalności Domu Bogomyślnego w Baranowie pw. Św. Jakuba. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do projekt uchwały w sprawie przekazanie petycji 

zgodnie z właściwością został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Poprosił o uzupełnienie uzasadnienia o przedostatni akapit w brzmieniu: Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji na posiedzeniu w dniu 17 lipca 2023 r. zaopiniowała pozytywnie przedmiotowy projekt 

uchwały o przekazaniu petycji zgodnie z właściwością.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1139/23 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 33 A. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że zmian chcieliby dokonać także Radni: 

 Tatiana Sokołowska prosi o wykreślenie z członkostwa w Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, 

Komisji Strategii Rozwoju Regionalnego i Współpracy Międzynarodowej oraz Komisji 

Gospodarki; 

 Marzena Wodzińska prosi o wykreślenie z członkostwa w Komisji Rodziny i Polityki Społecznej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  
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Uchwała nr LV/1140/23 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 33 B. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji 

stałych Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Wiceprzewodniczący udzielił głosu Przewodniczącemu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

Radnemu Zbigniewowi Czerwińskiemu, który zarekomendował na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Gospodarki Radnego Marka Sowę.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała została podjęta przy głosach: 

za: 32,  

przeciw: 0,  

wstrzymujących: 0.  

Uchwała nr LV/1141/23 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 34. Informacja o realizacji Kontraktu Terytorialnego w 2022 roku. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Sejmik przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. 35. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Województwa Wielkopolskiego w okresie 

pomiędzy sesjami Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Sejmik przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. 36. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Zofia Szalczyk zgłosiła interpelację w sprawie utworzenia Lokalnego Punktu 

Informacyjnego Funduszy Europejskich w Lesznie w latach 2023 -2025. 
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 Radny Andrzej Pichet zgłosił interpelację w sprawie Parku Krajobrazowego Dolina Baryczy na 

terenie województwa wielkopolskiego. 

Radna Tatiana Sokołowska zgłosiła interpelację dotyczącą marnowania żywności. 

Radny Marek Sowa zgłosił zapytanie wakacyjnych tras pociągów do miejscowości 

wypoczynkowych uruchamianych przez Koleje Wielkopolskie. 

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka nawiązała do kwestii zgłoszonej przez Radną Zofię 

Szalczyk w sprawie lokalnych punktów informacyjnych funduszy unijnych. Temat był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej oraz Komisji 

Budżetowej, ponieważ pierwsza z komisji wnioskowała, aby wystąpić w tej sprawie do stosownego 

resortu, do dzisiaj w tej kwestii nie ma odpowiedzi.  

Radna Łucja Zielińska poprosiła o informację o realizowanych projektach Cyfrowa 

Wielkopolska i Czas Zawodowców, które będą realizowane w nowej edycji.  

Radny Adam Bogrycewicz zgłosił zapytanie w sprawie dofinansowań z programów rządowych 

udzielonych Samorządowi Województwa Wielkopolskiego w latach 2007-2023. 

Radna Ewa Panowicz wystosowała interpelację dotyczącą finansowania punktu profilaktyki 

intymnej 24 h tj. bezpłatnych, całodobowych, czynnych każdego dnia tygodnia - gabinetów 

ginekologicznych dla mieszkańców Leszna, Rawicza i Kościana. 

 

Ad 37.  Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Marek Gola zamknął LV Sesję Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

 

 

Protokół sporządzili: 

Patryk Szczechowiak  

Małgorzata Ziarnek 


